

全港青少年五人足球比賽 2022

《家長同意書》

Hong Kong Youth Futsal Cup 2022

Parent's Consent Form

本人同意敝子女(參加者姓名) _____
參加上述活動，以及願意遵照大會所訂規則參加是次活動。
參加者健康及體能良好，適宜參加上述活動。如因個人疏忽
或健康或體能欠佳，而引致於參加此活動時受傷、患病、死
亡或財物損失一概與主辦機構及合辦單位無關。

I hereby give consent to the participation of my child
_____ (name of participant) in the above
activity, and agree to abide by the rules set by the organiser. I
confirm that my child is healthy and physically fit for the above
activity. I understand that the organiser and co-organisers shall
not be responsible or liable for any injury, illness, death or property
loss sustained by my child during the activity which is caused by
his/her own negligence or poor health or physical fitness.

家長簽署 Signature of parent : _____

家長姓名 Name of parent : _____

聯絡電話 Contact number : _____

日期 Date : _____

備註 Remarks:

1. 報名時必須連同此家長同意書提交，否則大會有權拒絕其參賽。
This parent's consent form must be submitted together with the registration form, otherwise the organiser may refuse to let the participant take part in the activity.
2. 此家長同意書所收集的資料只適用於上述活動，而有關資料將有機會轉交活動主辦單位及／或合辦單位作一切有關是次活動的安排。在一般情況下，資料會於整項活動完結後盡快銷毀。簽署人明白及同意作出上述對於處理個人資料的安排。
The data collected in this parent's consent form will only be used for the above activity, and may be disclosed to the organiser and/or co-organisers for arrangements related to the activity. Under normal circumstances, the data collected will be destroyed as soon as possible after completion of the activity. By signing the consent form, the parent understands and agrees to the above arrangements regarding the processing of personal data.
3. 各參加者可考慮為是次活動自行購買意外保險。
Participants may consider taking out personal accident insurance for this activity.